
 
 

 
 

Knikkertegel  

Vandaag kregen we van Wethouder Cees van den Bos 
deze mooie knikkertegel voor op het schoolplein. 
Mirthe, Floor en Thijs hebben al een goed plekje 
bedacht.  

Deze tegel is gemaakt van gerecycled plastic. Door 
deze mooie actie van Groene Voetstappen gaan we 
vanaf nu ook het plastic op school scheiden. 

 

 

 

 

Nieuwsbrief  

Oktober  

201 6 
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Keet in de kerk  
A.s. woensdag gaan de leerlingen van groep 4-5 naar een voorstelling van Keet in de Kerk in Zierikzee. Dit 
is voor hen de eerste keer, we  zijn heel benieuwd hoe het bevalt. 

Vragen aan ué 
Een aantal jaren geleden is er een evaluatie geweest bij de ouders van de bovenbouw over de mogelijkheid 
tot schoolzwemmen. Toen is het niet gelukt om dit op poten te zetten. We willen een nieuwe poging doen.  
 
Stel dat er voor uw zoon/dochter uit groep 4-8 de mogelijkheid bestaat om vanaf januari tot juli 2017 
1 x per week (donderdagmiddag) te gaan schoolzwemmen i.p.v. gymmen, zou u dan willen dat uw 
kind hieraan mee doet? 
 
Het zou fijn zijn als u voor 21 oktober via een mailtje aan info@cbszonnewijzer laat weten wat uw antwoord 
is. Een eenvoudig óSchoolzwemmen :  ja of neeô is voldoende, o.v.v. de naam van uw zoon of dochter.  
 
We hebben nog een vraag voor u. Afgelopen jaar hebben we weer meegedaan met de 
Avondvierdaagse in Zierikzee, het jaar daarvoor in Burgh-Haamstede. Waar gaat uw voorkeur naar 
uit? Zierikzee of Burgh-Haamstede? Op basis van uw mening, gaan we een goede keuze maken. 
Deze vraag is bestemd voor ouders uit alle groepen. 
 
Het zou fijn zijn als u voor 21 oktober via een mailtje aan info@cbszonnewijzer laat weten wat uw antwoord 
is. Een eenvoudig óAvondvierdaagse : Zierikzee of Burgh-Haamstedeô is voldoende, o.v.v. de naam van uw 
zoon of dochter.  
 
Alvast veel dank! 

Typen 
Wat gaat het goed met typen. Het is elke keer weer bijzonder om te zien hoe snel de leerlingen al enkele 
woordjes en zinnen met 10 vingers kunnen typen. Goed om elke dag 10-15 minuten thuis te typen, zodat 
het typen steeds sneller en makkelijker gaat. Mocht er verder iets zijn met de typelessen of het oefenen 

thuis, kunt u altijd even een mailtje sturen aan info@cbszonnewijzer.nl
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Groene Voetstappen 

 
Vanmorgen kwam wethouder Cees vd Bos op onze school. Hij heeft in elke groep een bezoek gebracht en 
met de kinderen gesproken over maatregelen om het milieu verder te verbeteren. Hij heeft een boek 
voorgelezen over plastic en alle kinderen met een cadeau verblijd. En van gerecycled plastic kregen we een 
hele mooie knikkertegel. En omdat we nu zoveel hebben gesproken over ons afval, gaan we vanaf nu ook 
ons plastic afval op school scheiden van ons andere afval. Goed gedaan, jongens en meisjes!!! 

 


